
Consell Escolar  

29/09/21 

 

 

Assistents:  Noemí Ferrer, Esther López, Míriam Serrano,  Marçal Rossinyol, Arantxa 

Lebrón,  Laia Borrego, Helena Sánchez, Jordi Soler, Elena Dinarès, Lídia Fernandez, Pilar 

Fernández, Yolanda Mojal,  Roser Grau, Patricia Riera, 

 

S’excusen: Gustavo Díaz-Peñalver, Maria Prat,  Noemí Gonzalez,   

 

Inici -  17:00h     Fi - 18:08 

 

L'ODD:  

0. Durada i calendari CE: 

Els nostres CE seran de dues hores com a màxim i intentarem trobar-nos més vegades per anar treballant 

els temes de debat. 

Calendari: Es farà proposta i s’envia per Dinantia.  

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior. 

2. Sol·licitud Ajudes per la Igualtat curs 21-22.  

Com cada curs necessitem el vist-i-plau del Consell Escolar per fer la sol·licitud de les Ajudes per la Igualtat 

del curs 21-22. Tothom està d’acord en sol·licitar l’ajuda.  

3. Propostes pel Departament d’Educació en relació a la dotació econòmica:  

- Reunió Comissió Económica del CE per recollir noves idees i observar de primera mà la situació 

econòmica del centre. 

- Document redactat per la comissió econòmica signat membres CE amb prova de l'escassa 

aportació econòmica del Departament. Entrada per registre a SSTT. 

- Compartir impressions d’aquesta situació amb la Pepeta/ AMPA / CEM 

- Compartir la situació d’altres escoles del voltant: seminaris d’equip directiu, xarxa 0-6 i Pla d’entorn.   

4. Comissions curs 21-22. 

ECONOMICA Míriam, Pilar, Lídia i Gus 

PEDAGÒGICA Noe, Patri , Marçal, Yolanda 

MENJADOR Maria Prat, Helen, Esther 

PERMANENT Esther, Marçal, Jordi 

CONVIVÈNCIA I COEDUCACIÓ  Arantxa, Noemí  

REFLEXIÓ JORNADA  ESCOLA Roser, Laia B.  

 

5. L’estoig a joves.  

A la comunitat de joves s’ha reflexionat sobre l’ús de l’estoig i els materials de dins. Després de sopesar i fer 

el traspàs del punt del Consell es considera que els infants han de dur estoig ja que fomenta la seva 

autonomia, però amb certes premisses: 

- Es demana que el portessin buit però que si mica en mica apareixien altres materials no els hi 

prohibirien.  

- Evitarien que portessin estoigs grans pel seu bon funcionament.  

- Es comprarien materials atractius per abastir les aules.  



6. Explicació procés de licitació de l’empresa de menjador.  

6.1. Informació de la comissió de menjador municipal:  

● Licitació: Com ja sabeu està en els tribunals i fins que no resolgui el jutge tot continua igual. Ara 

s'està a l'espera que el Tribunal de Contractació falli el resultat. De moment continua la mateixa 

empresa i el temps màxim és de 8 mesos. Comissió menjador: fer un escrit demanant més 

explicacions.  

● Alumnes impagats: No es pot expulsar a cap alumne per impagament si no ens ensenyen per 

escrit que Serveis Socials ha revisat el cas. Si no ens ensenyen cap paper, l'alumne es queda. 

● Recàrrec de 5€ per pagament fora de plaç. Al full d'informació de Serhs a les famílies d'aquest 

curs posava que es cobrarien 5€ si la família pagava fora de plaç. Això es va parlar a la comissió i 

vam quedar que no podia ser perquè no ho permetia cap punt del contracte. Ajuntament va parlar 

amb Serhs. Avui a les 11 del matí l'Eva de Serhs ha enviat de nou el full d'informació a les 

famílies rectificat. En aquest correu massiu he vist que hi ha escoles que no hi sou. Us adjunto el 

document i li comunico a l'Eva que revisi contactes. 

6.2. Informació Informe de reverberació de l’espai de menjador: 

● Ens van fer arribar l’informe amb les següents recomanacions: 

○ Respecte la qualitat/renovació de l’aire: el centre ha de mantenir i millorar les condicions de 

ventilació creuada del menjador infantil. La porta i totes les finestres han d’estar obertes i/o 

parcialment obertes, amb les reixetes d’intercanvi d’aire interior/exterior sempre obertes.  

○ Secció d’Obres dels SSTT per tal d’estudiar la possibilitat de:  

■ Respecte la temperatura: o Demanar la revisió i l’adequació de la instal·lació 

elèctrica o Estudiar la possibilitat de la millora/substitució dels sistemes actuals de 

calefacció.  

■ Respecte la reverberació: o Incorporar més material sonoabsorbent als espais 

(cortines, plaques,...) o Al menjador de primària baixar l’aplacat de fibra del sostre.   

● S'ha tramès a la secció d'obres i manteniment pel seu coneixement i efectes i he tornat a contactar 

per veure com estan els tràmits, restem a l’espera.  

 

7. Precs, preguntes, suggeriments i felicitacions.  

 

Altres actuacions Ajuntament: 

- Està prevista una actuació de manera força immediata que és la col·locació de fitons 

(pilones) a totes les cruïlles  al voltant de l'escola. Per què els cotxes no pugin a la vorera i 

millori la visibilitat.  

- El Servei de Residus (Medi Ambient) de moment no te contemplat un canvi d'ubicació dels 

contenidors.  

- S’ha enviat un correu pel tema de la vigilància a les 3 portes. 

- El plànol de l'actuació prevista a l'entorn de l'Escola Roser Capdevila: fa referència a la 

cruïlla de Biscaia amb Cartagena. La farem durant les properes setmanes. Pots informar 

sense problemes. Es tracta d'ampliar vorera, pintar algunes senyalitzacions d'escola i 

recordatori límit velocitat 30km/h a la calçada i pintar passos de vianants. Els sentits de 

circulació no es modifiquen. 

 

 

 



 

Plànol del porxo:  

 

 

 

 


